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Sammanfattning styrelsemöte 11-2018 Ridklubben Norrtälje Ryttare 12 december 2018 

Genomgång av likviditeten  

Vi följer fortsatt prognosen. 

 

Svea Ekonomi – fakturering 

Första fakturan är skickad via Svea Ekonomi. Fakturan sänds via post. I december månads nyhetsbrev 

informerar vi om detta, och uppmanar medlemmar att höra av sig om de inte fått någon faktura för 

kontroll av adressuppgifter.  

Anläggningsstöd 2019 

Då tidigast möjliga utbetalning av anläggningsstödet blir i mars 2019 har vi fått ansöka om att få 20 % 

av 2019 års anläggningsstöd utbetalt i förskott. 

 

Semesterår 

Vi har tittat på att byta semesterår från nuvarande augusti-juli (udda period, arv från den tid då vår 

personal var säsongsanställd). Styrelsen beslutade att justera till att följa Semesterlagen (april-mars), 

och fortsätter också med intjänande och uttag enligt Semesterlagen. 

Personal 

Från januari har vi Lotta Skoglund på plats, och från mars kommer Johanna Blomdahl in i 

instruktörsgruppen (fakturerar, ej anställd). 

Hästar 

Vi har två ponnyer och en storhäst på lån, vilka ska utvärderas för ev. fortsatt lån i verksamheten. 

Höstöld 

Vi har drabbats av en stöld av hö, ca 1,5-2 ton. Detta är polisanmält och anmält till försäkringsbolaget. 

Luciafonden – bidrag 

Ridklubben har fått 10 000 kronor från Luciafonden (Lions och Norrtelje Tidning). 

Medlemsavgift 2020 

Klubbens avgifter till Svenska Ridsportförbundet höjs i flera steg 2019-2020-2021. Styrelsen 

beslutade att föreslå följande medlemsavgifter 2020 för klubbens Årsmöte i februari att ta beslut om: 

Junior 325 kronor (idag 300 kronor) 

Senior 450 kronor (idag 400 kronor) 

Familj 1000 kronor (idag 800 kronor) 

Uteboxar 

Styrelsen beslutade att köpa uteboxar. Investeringsbidraget ersätter 2/3 av kostnaden.  


